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PROTOKÓŁ NR 18/2013 
Z POSIEDZENIA 

KOMISJI O ŚWIATY, KULTURY I KULTURY FIZYCZNEJ 
RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 

z dnia 21 lutego 2013r. 
 

W posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej, które odbyło się  

w dniu 21 lutego 2013r. udział wzięli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście: Andrzej 

Wilkoński – Starosta Nowotomyski, Jarosław śurek – Zastępca Komendanta Powiatowego 

Policji w Nowym Tomyślu, Tomasz Antuszewski – Komendant Powiatowy Państwowej 

StraŜy PoŜarnej w Nowym Tomyślu, Walerian Silski – Państwowy Powiatowy Inspektor 

Sanitarny w Nowym Tomyślu oraz Monika Perz – Kierownik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji  powitał wszystkich członków Komisji oraz zaproszonych 

gości, następnie odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa oraz warunków higienicznych w 

placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest powiat.  

2. Analiza zatrudnienia w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest powiat pod kątem stopni awansu zawodowego. 

3. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 

4. Wnioski i opinie Komisji. Sprawy róŜne. 

Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi? Uwag nie było.  

Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie.  

Wszyscy byli „za” jego przyjęciem.  

Przechodząc do punktu pierwszego porządku obrad Przewodniczący poprosił 

Waleriana Silskiego – Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Nowym 

Tomyślu o przedstawienie informacji na temat stanu bezpieczeństwa oraz warunków 

higienicznych w placówkach oświatowych. 

Walerian Silski – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny przedstawił ocenę 

stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej w Powiecie, a w szczególności warunki 

sanitarne w szkołach i innych placówkach oświatowo – wychowawczych, informując 

Komisję, Ŝe nadzór nad szkołami ponadgimnazjanymi naleŜy do Inspektora Wojewódzkiego i 

za niecały miesiąc otrzymają od Wojewody ocenę tych placówek. Pan Silski poinformował 

równieŜ, Ŝe na stronie internetowej Państwowej Powiatowej Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej znajduje się bardziej obszarna wersja sprawozdania, z którą moŜna się 

zapoznać.  
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Ocena stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu, stanowi załącznik nr 2 

do protokołu.  

Przewodniczący poprosił o parę słów na temat Euro 2012.  

Walerian Silski – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny – W związku z 

zabezpieczeniem stanu sanitarnego Ŝywości wielokrotnie kontrolowane były restauracje. W 

związku z drobnymi uchybieniami nałoŜono kilka mandatów. W trakcie trwania Euro 2012 

oraz po jego zakończeniu prowadzony był monitoring chorób zakaźnych. Nie odnotowano 

Ŝadnych chorób zakaźnych. Baliśmy się o strefę kibica, ale po dwóch dniach została ona 

zamknięta. Pracownicy pracowali w soboty i niedziele, za co otrzymaliśmy podziękowania i 

dyplomy.  

Przewodniczący poprosił Tomasza Antuszewskiego – Komendanta Powiatowego 

Państwowej StraŜy PoŜarnej w Nowym Tomyślu o przedstawienie informacji o stanie  

bezpieczeństwa w placówkach oświatowych. 

Tomasz Antuszewski – Komendant Powiatowy PSP – Kontrole odbywają się we 

wszystkich placówkach oświatowych, Ŝłobkach i szkołach. Skontrolowaliśmy szkoły, dla 

których organem prowadzącym jest Powiat oraz szkołę w Opalenicy i Specjalny Ośrodek 

Szkolno – Wychowawczy w Zbąszyniu. Najczęstszym uchybieniem jest złe oznakowanie lub 

brak dróg przeciwpoŜarowych oraz zły stan techniczny instalacji elektrycznej. W szkole w 

Trzciance została przekroczona długość drogi ewakuacyjnej, ale zlikwidowano toaletę i teraz 

wszystko jest w normie. W Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Zbąszyniu 

długość dojścia ewakuacyjnego jest przekroczona o 100%, ale jak na razie jest dokonywana 

analiza. Doprowadzenie tego budynku do prawidłowego funkcjonowania będzie wymagało 

duŜych nakładów finansowych. W pozostałych szkołach występowały braki w dokumentacji 

oraz brak instrukcji przeciwpoŜarowej.  

Stan bezpieczeństwa w placówkach oświatowych dla których organem załoŜycielskim 

jest powiat stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący poprosił Jarosława śurka – Zastępcę Komendanta Powiatowego 

Policji o przestawienie informacji o stanie  bezpieczeństwa w placówkach oświatowych. 

Jarosław śurek – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji – JeŜeli chodzi o 

stan bezpieczeństwa, na rok bieŜący nie odnotowano Ŝadnych zdarzeń. W ubiegłym roku, na 

wniosek jednej ze szkół interweniowaliśmy w sprawie uczniów dotkniętych cyberprzemocą. 

W jednej ze szkół nowotomyskich dokonano włamania i kradzieŜy, niestety sprawca uciekł. 

Występują przypadki przestępstw narkotykowych. Uczniowie zostali zatrzymani, ale nie na 

terenie szkół. Sprawy trafiły do sądu. Nie odnotowaliśmy przemocy na terenach szkół. 
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Prowadzimy profilaktykę, pogadanki z uczniami, nauczycielami i rodzicami. Ogólnie 

podsumowując, na terenie powiatu jest w miarę spokojnie. Jesteśmy otwarci na współpracę.  

Walerian Silski – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny zapytał, jakie 

narkotyki występują na naszym terenie? 

Jarosław śurek – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji odpowiedział, Ŝe 

głównie susz i amfetamina.  

Przewodniczący Komisji  zapytał, czy spraw z narkotykami jest więcej czy mniej w 

stosunku do roku ubiegłego? 

Jarosław śurek – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji odpowiedział, Ŝe na 

dzień dzisiejszy ujawniono więcej przypadków, a do tego znaleziono plantację w Lwówku i 

Zbąszyniu.  

Starosta zapytał, jak tłumaczyły się osoby prowadzące plantacje? 

Jarosław śurek – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji – osoby te zawsze 

mówią, Ŝe jest to na własny uŜytek, ale potem okazuje się, Ŝe sprzedają towar. SprzedaŜ 

została im udowodniona.  

Starosta zapytał, jakie jest zainteresowanie młodzieŜy pracą w policji?  

Jarosław śurek – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji odpowiedział, Ŝe 

zainteresowanie jest duŜe, miejsca pracy teŜ są, ale brak jest środków finansowych, chociaŜ 

na ten rok jest mimo wszystko więcej pieniędzy. 

Starosta ponownie zapytał, czy powstanie klas słuŜb mundurowych w szkole w 

Opalenicy i Zbąszyniu spowodowało jeszcze większe zainteresowanie pracą w policji? 

Jarosław śurek – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji odpowiedział, Ŝe 

uczniowie tych klas są zainteresowani i bardzo chętnie uczestniczą w róŜnego rodzaju 

zajęciach z policją. 

Członek Komisji Michał Dziewiałtowski – Gintowt zapytał, czy są wakaty w policji 

w Nowym Tomyślu? 

Jarosław śurek – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji odpowiedział, Ŝe 

obecnie posiadają około 20 wakatów oraz, Ŝe policja ma obiecane pieniądze na ten cel do 

końca roku.  

Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie szkół ponadgimnazjalnych działających 

na terenie KPP Nowy Tomyśl stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący podziękował za przedstawione informacje i przeszedł do punktu 

drugiego porządku obrad, prosząc Kierownika Wydziału Edukacji i Rozwoju Monikę Perz o 

przedstawienie analizy zatrudnienia w placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest powiat pod kątem stopni awansu zawodowego. 
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Monika Perz – Kierownik Wydziału Edukacji i Rozwoju  przedstawiła analizę 

zatrudnienia w poszczególnych placówkach oświatowych, która stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

Członek Komisji Michał Dziewiałtowski – Gintowt zapytał, czy są prowadzone 

statystyki, jeŜeli chodzi o nauczycieli dochodzących oraz czy nastąpiła poprawa w tym 

zakresie? 

Monika Perz – Kierownik Wydziału Edukacji i Rozwoju  odpowiedziała, Ŝe 

dokładną informację na ten temat przygotuje na następne posiedzenie Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do punktu: Analiza materiałów na sesję i 

zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania do Sprawozdania Starosty Nowotomyskiego 

z działalności Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym. 

Członek Komisji Maria Kostera – Kaniecka zapytała, o co chodzi ze sprawą Pana 

Zwierzchowskiego?  

Starosta odpowiedział, Ŝe chodzi o roszczenia finansowe związane ze sposobem 

rozliczania kosztów centralnego ogrzewania. Roszczenia Pana Zwierzchowskiego są 

bezpodstawne i bezzasadne. 

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania Starosty Nowotomyskiego z 

działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2012 są pytania? 

Pytań nie było. 

Przewodniczący poinformował, Ŝe kolejny punkt porządku obrad sesji został juŜ 

omówiony. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu 

Nowotomyskiego w sprawie powierzenia Powiatowi Międzychodzkiemu zadania publicznego 

polegającego na kontroli przestrzegania ustawy z dnia 18 kwietnia 1985r. o rybactwie 

śródlądowym. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie głosowała „za” 

pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący poinformował, Ŝe kolejne punkty są to uchwały dotyczące zamiaru 

przekształceń i likwidacji szkół.  Przewodniczący zaproponował głosowanie nad całym 

pakietem dziewięciu uchwał dotyczących szkół.  

Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było.  

Przewodniczący poddał projekty uchwał pod głosowanie. 
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Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie głosowała „za” 

pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowych projektów dziewięciu uchwał. 

Przewodniczący poinformował, Ŝe członkowie Komisji otrzymali dwa dodatkowe 

projekty uchwał na sesję: uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych zamieszkujących na terenie Powiatu 

Nowotomyskiego, na które zostaną przeznaczone środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2013 roku oraz w sprawie zmiany uchwały Nr 

XIX/148/2012 z dnia 19 grudnia 2012r. w sprawie zasad zbycia, zbycia i obciąŜania 

nieruchomości oraz ich wydzierŜawiania lub wynajmowania na okres dłuŜszy niŜ trzy lata. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było.  

Przewodniczący poddał projekty uchwał pod głosowanie. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie głosowała „za” 

pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowych projektów uchwał.  

Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem materiałów na XX sesję Rady 

Powiatu oraz za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionych projektów uchwał? 

Przewodniczący poinformował, Ŝe punkt dotyczący sprawozdania z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat za 2012 rok został juŜ omówiony. 

Przewodniczący przeszedł do punktu: Sprawozdania z działalności komisji Rady 

Powiatu Nowotomyskiego w 2012 roku. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie przyjęła sprawozdania z 

działalności komisji Rady Powiatu Nowotomyskiego w 2012 roku. 

 

Przewodniczący podziękował za dyskusję i przeszedł do punktu: Wnioski i opinie 

Komisji. Sprawy róŜne. 

Wniosków i opinii nie było. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w 

posiedzeniu i zakończył spotkanie. 

 
 
                       Przewodniczący 
Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
 
                   Tomasz Szczechowicz 

 
Protokolant:  
Agnieszka Henicz 


